
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. 
szeptember 14-én - szerdán - de. 8.00 órakor megtartott r e n d k í v ü l i ülésérıl. 
 
A képviselı-testület rendkívüli ülésének helye: a Polgármesteri Hivatal Díszterme 
 
Jelen vannak a rendkívüli képviselı-testületi ülés megkezdésekor: Szólláth Tibor 
polgármester, Dr. Juhász Endre alpolgármester, Ötvös Attila, Buczkó József, Török 
István, Oláh Miklós, Szabóné Marth Éva, Dombi György, Dr. Kis Ágnes és Kovács 
Zsolt képviselık 
 
A Polgármesteri Hivatal részérıl jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyzı, Maginé dr. 
Csirke Erzsébet aljegyzı, Kissné Barta Piroska a Városfejlesztési és Gazdálkodási 
Iroda irodavezetıje, Benkıné Takács Mária a Szociális Iroda és Városi Gyámhivatal 
irodavezetıje, Jenei Magdolna önkormányzati és vagyonhasznosítási ügyintézı, 
Hodikné Molnár Andrea költségvetési ügyintézı, dr. Molnár Anett 
jegyzıkönyvvezetı, Szakál Attila informatikus 
 
A napirendi pontokhoz meghívottként jelen volt még: 
 

A 1.) napirendi 
pont tárgyalásánál: 

Berkes Anikó a Hajdúnánási Gazdasági Ellátó Intézmény 
igazgatója 

 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a képviselı-testület tagjait, és az ülésen 
megjelenteket. Megállapította, hogy 10 fı képviselı jelenlétével az ülés 
határozatképes, azt megnyitotta. Ezek után a jegyzıkönyv-hitelesítı személyére kért 
javaslatot.  
 
Buczkó József képviselı úr  Dr. Kis Ágnes képviselı asszonyt javasolta jegyzıkönyv-
hitelesítınek. 
 
(A teremben lévı Dr. Kis Ágnes képviselı asszony jelezte, hogy elfogadja a jelölést a 
jegyzıkönyv-hitelesítı személyére, de nem vesz részt a szavazásban.) 
 
A képviselı-testület Dr. Kis Ágnes képviselıt, mint jegyzıkönyv-hitelesítıt 9 igen 
szavazattal (egyhangúlag) - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el a napirendek elfogadásáról. 
 
A képviselı-testület a meghívó szerinti napirendi pontok megtárgyalását 10 igen 
szavazattal (egyhangúlag) - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
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Napirendi pontok: 
 
1.) Beszámoló az önkormányzat 2011. évi költségvetésének I. félévi 

végrehajtásáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
2.)    Különfélék 
 
(A napirendek elfogadása után Tóth Imre képviselı megérkezett, így a testület 11 fıvel 
folytatta tovább az ülést.) 
 
ELSİ NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  Beszámoló az önkormányzat 2011. 
évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dombi György képviselı úr azt kérdezte, hogy a 2011. évi költségvetés 
elfogadásakor infrastrukturális fejlesztésekre betervezett 40 millió forintból mikor 
történnek ténylegesen beruházások, mert már szeptember van, és eddig nem 
tapasztaltak semmilyen változást, legalábbis az ı körzetében.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr válaszában elmondta, hogy a nyár folyamán a 
legfontosabb teendı az intézményátszervezés volt, azt be kellett fejezni tanévkezdésre. 
İ egyeztetett Kissné Barta Piroska irodavezetı asszonnyal, és a tervezett beruházások 
elıkészítése már folyamatban van. 
 
Szabóné Marth Éva képviselı asszony észrevételezte, a beszámolóban feltüntetett 
adatok ıt csak megerısítették abban, hogy a Bocskai iskola épületével kapcsolatban 
korábban jó döntést hoztak, hiszen ott a gázfogyasztás kimagaslóan magas volt a 
jelentés szerint. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr a felvetést megerısítette, mert a szakértıi jelentések 
szerint a nyílászárók nagyon rossz állapotban voltak, akárcsak maga az épület. 
 
Buczkó József képviselı úr megkérdezte, hogy az iskola felújításával kapcsolatos 
pályázat beadása megtörtént-e. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a pályázat kiírása még nem történt, csak 
az óvodáé. Mi úgy szeretnénk, hogy az épület egyik felében óvoda, a másik felében 
iskola mőködjön, így nekünk a két pályázat együttes kiírása lenne a legjobb. A jövı 
havi testületi ülésen lesz egy átfogó tájékoztató arról, hogy a nyáron végrehajtott 
intézményátszervezések ténylegesen hogyan sikerültek és akkor majd látjuk, mit kell 
még változtatni a jövıben a jelenlegi helyzeten. A gyerekek utaztatása a busszal 
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megoldódott, a sportterem használata volt kérdéses, de az külön fog funkcionálni, tehát 
az a probléma is megoldódott. 
 
Buczkó József képviselı úr szerint a busszal utaztatás nincs megfelelıen 
megszervezve, és a szülıket is tájékoztatni kellene az iskolák helyzetérıl. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr válaszában elmondta, hogy természetesen 
októberben a szülık tájékoztatása is megtörténik. Meg kell érteniük, hogy a négy 
épület kivonása szükséges volt, még ha néhány szülınek ez kényelmetlenséget is okoz, 
ezeket a döntéseket meg kellett hozni. Az óvodák épületének állapota nagyon rossz, ha 
tehetnénk, új óvodákat építenénk, de erre nincs lehetıség. Egy óvoda felújítására már 
adtunk be pályázatot és ha nem lesz más választásunk a többi épületet is pályázat 
keretében fogjuk felújítani. 
 
Dombi György képviselı úr arra tett javaslatot, hogy az iskoláknál meg kellene 
vizsgálni gyalogátkelıhelyek kialakításának lehetıségét, hiszen sok gyerek gyalog jár 
iskolába és így veszélyes nekik közlekedni. 
 
Szabóné Marth Éva képviselı asszony erre a felvetésre elmondta, ı látja, hogy 
reggelente ezekben a keresztezıdésekben rendırök segítenek átkelni az iskolásoknak, 
és ezt szeretné megköszönni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a forgalmasabb keresztezıdéseknél 
továbbra is kérni fogják a rendırség segítségét. 
 
Tóth Imre képviselı úr azt kérdezte, hogy a busz miért nem megy teljesen az 
iskoláig. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr válaszában elmondta, hogy a buszfordulóban tud 
csak megállni a busz, de maximum 300 métert kell sétálnia a gyerekeknek. 
 
Dr. Kis Ágnes képviselı asszony azt vetette fel, hogy vannak olyan helyek az 
iskolában, ahol probléma van a vízvétellel és az illemhely használhatóságával. 
 
Kissné Barta Piroska irodavezetı elmondta, az elsı két napban volt probléma a 
vízvétellel, de azt palackos víz osztásával megoldották. A vizesblokkok azóta már 
rendelkezésre állnak. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr szerint érdemes egy közös épületlátogatást tenni, 
amit ı meg is fog szervezni, azt azonban figyelembe kell venni, hogy nem új, hanem 
használható épületet alakítottak ki belıle. 
Mivel a beszámolóval kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, így 
szavazást rendelt el. 
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A képviselı-testület a beszámoló határozati javaslatát 11 igen szavazattal                      
- egyhangúlag - elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
332/2011. (IX. 14.) számú Képviselı-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat és 
intézményei 2011. év I. félévi gazdálkodásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

A képviselı-testület felhívja a gazdálkodás felelıs vezetıit az év hátralévı 
részében a bevételek maradéktalan beszedésére, valamint a kiadási 
elıirányzatok rendeltetésszerő és takarékos felhasználására. 

 

Felkéri a polgármestert a határozatból adódó szükséges intézkedés 
megtételére. 

 

Felelıs: Szólláth Tibor polgármester 
Határid ı: 2011. december 31. 

 
  Dr. Kis Ágnes 
  jegyzıkönyv-hitelesítı 
 

MÁSODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:   K ü l ö n f é l é k  
 
Szólláth Tibor polgármester úr a napirendi pont kapcsán megadta a lehetıséget a 
képviselıknek kérdések, észrevétel, megjegyzések megtételére.  
 
Ötvös Attila képviselı úr megkérdezte, a bölcsıde felújítása hogy áll. 
 
Kissné Barta Piroska irodavezetı válaszában elmondta, a tervezı készre jelentette az 
épületet, így 2011. szeptember 15-én mőszaki átvétel lesz. A belsı átalakítás jól áll, a 
külsı átalakítás van még hátra, de ehhez a kivitelezınek ki kell vonulnia a 
munkaterületrıl. 
 
Kovács Zsolt képviselı úr  szerint a lomtalanításról a lakosság nem lett tájékoztatva, 
sokan nem tudtak róla. Elmondta, hogy sokan panaszkodnak azért, mert a konténerek 
büdösek és koszosak, a lakók nem tudják kinek a feladata a fertıtlenítés. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, erre a kaloda rendszer a megoldás, de az    
4 millió forintba kerülne és erre most nincs pénze az önkormányzatnak, így a lakóknak 
kell kitakaríttatni a konténereket a Hajdúnánási Építı és Szolgáltató Kft-vel. 
 
Dombi György képviselı úr  felvetette, egyes hulladéklerakó szigetek kialakításakor a 
szomszédos kocsibejárókat megrongálták, és nem állították ıket helyre. 
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Kovács Zsolt képviselı úr  elmondta, a belvárosban sok a rágcsáló, gondoskodni 
kellene az irtásukról. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr válaszában elmondta, ı kérte már ezt korábban, de 
még nem találták meg a megoldást. 
 
Mivel több kérdés, megjegyzés, észrevétel nem volt, Szólláth Tibor polgármester úr 
megköszönte a testület tagjainak és a meghívottaknak a megjelenést, a végzett munkát 
és a képviselı-testület rendkívüli ülését de. 8.35 órakor bezárta. 
 
 

kmft. 
 
 

 Szólláth Tibor       Dr. Kiss Imre  
   polgármester                  jegyzı 
 
 
 
 

Dr. Kis Ágnes 
jegyzıkönyv-hitelesítı 

 
 
 
 


